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Időrendi bontás

Időpont Esemény
2023. 09. 12. Rendes Küldöttgyűlés
2023. 09. 13. EHÖK elnökségi ülés
2023. 09. 06. Választmányi ülés
2023. 09. 18. Dékánhelyettesi ülés
2023. 09. 19. Szeptember 9. küldüttgyűlés folytatása
2023. 09. 20. 5vös 5 km futóverseny
2023. 09. 20. - 2023. 09. 21. Szenátusi levélszavazás
2023. 09. 21. Orientációs napok kiértékelése
2023. 09. 27. Dékáni tanács
2023. 09. 27. Kari tanács
2023. 09. 27. Gólyatábori megbeszélés Dékán Úrral
2023. 09. 27. EHÖK elnökségi ülés
2023. 09. 28. - 2023. 10. 02. EHÖK küldöttgyűlési levélszavazás
2023. 10. 02. Gólyabál megbeszélés
2023. 10. 04. EHÖK elnökségi ülés
2023. 10. 09. Szenátus
2023. 10. 09. Gólyabál megbeszélés
2023. 10. 10. Tisztségviselői ülés
2023. 10. 10. Rendkívüli küldöttgyűlés
2023. 10. 11. EHÖK elnökségi ülés
2023. 10. 11. Campusfejlesztési megbeszélés
2023. 10. 12. ÁJK HÖK elnökjelölti vita
2023. 10. 13. - 2023. 10. 15. HÖOK közgyűlés
2023. 10. 16. 5vös 5km futóverseny kiértékelése
2023. 10. 16. Gólyabál megbeszélés
2023. 10. 18. EHÖK elnökségi ülés

Ezeken felül többször egyeztettem a Kar vezetésével, kari Hallgatói Önkormáynzatok elnökeivel, a
TTK Hallgatói Önkormányzat tisztségviselőivel, képviselőivel, és más, az érdekképviseletben aktív
szerepet betöltő hallgatókkal.
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1. Önkormányzati ülések
A szeptember 12. küldöttgyűlést félbe kellett szakítani, ugyanis a Lágymányos Campus északi épü-
letét kiürítették. Az ülést szeptember 19-én folytattuk. A szünetet követően az Önkormányzat
elfogadta a 2023. évi gazdasági tervezetét. Bemutatásra került továbbá a 2023/2024-es önkor-
mányzati ciklus őszifélévre vonatkozó munkaterve, melyet az ott felmerülő javaslatokkal kiegészítve
szeptember 23-án megküldtem a képviselőknek. Az egyebek napirendi pontnál felmerült az igény
egy rendkívüli küldöttgyűlés megtartására, ezt a jelenlevőkszimpátia szavazás keretében támogat-
ták. A kiküldött felmérés alapján ezt az ülést október 10-re hívtam össze, melyen Papp Zsombor
fizika szakterületi koordinátori pályázatát vitattuk meg, és fogadtuk el.

A legutóbbi beszámolóm óta egy Választmányi ülés volt, melyen bizottsági delegálásokról határo-
zott a választmány. Egyhangú határozatokkal delegálta Borbás Zitát a Földrajz- és Földtudományi
Intézetbe, Gombás Andrást a Kari Jegyzetbizottságba, Kari Kreditátviteli bizottságba, Kari Hallga-
tói Fegyelmi Testületbe, Kari Könyvtár Bizottságba, és az EHÖK Tanulmányi bizottságba, Németh
Júliát a Kari Fegyelmi Testületbe valamint Novák Zsófiát az EHÖK Külügyi Bizottságba.

2. EHÖK
Szeptember 13-án ült össze először az EHÖK Elnöksége az őszi félévben. Ezen ülés keretében Diczkó
Dalma bejelentette igényét arra, hogy a kari dékánokkal a félév során személyesen leüljön egyeztetni
különböző dolgokról, melyre várja az adott kar Önkormányzatának elnökét is. Kacskovics Dékán
Úrral ez a beszélgetés még nem történt meg, de továbbra is tervben van. Felmerült egy ISZTK
probléma a BTK részéről, miszerint a TTK alapkaros osztatlan tanárszakos hallgatók nem tudnak
a BTK által kiírt ösztöndíjakra pályázni. Ez minden karnál fennáll - így nálunk is - ahol van ta-
nárképzés. Az EHÖK a közeljövőben e kapcsán tart egy egyeztetés azon kari hallgatókkal, akik
ezen pályázatokkal foglalkoznak. Szalay Anna, az EHÖK szervezetfejlesztési alelnöke megkezdte a
szakmai workshopok szervezését, azonban a rövid határidő miatt nem volt lehetőségem igényfelmér-
ni a tisztségviselők körében, így majd a későbbiekben lesz lehetőségünk ilyen workshopokon való
részvételre. Fejes Zsófia, a PPK HÖK elnöke jelezte, hogy az ELTE Szolgáltató kft szeretne csak
kártyás fizetést bevezetni a PPK campusán levő büfében, mivel azután kevesebbet kell adnózniuk.
Ez az elnökség egyöntetű ellenérzését keltette, és ennek okán egyelőre nem lett bevezetve.

Szeptember 20-án volt a következő ülés, melyen megtárgyaltuk az EHÖK kabinet tagok ösztöndíj
bónuszát. Az elnökségnek joga van a tisztségviselők ösztöndíjától ±30%-kal való eltérésre. Ebben a
hónapban Domboróczki Balázs, az EHÖK elnökhelyettese, Zsolnai Dorottya, kommunikációs alel-
nök, Hősi Rudolf Rezső, szociális alelnök és Szalay Anna, szervezetfejlesztésért felelős alelnök kapott
30%-os bónuszt. Az ülésre ellátogatott Murai László az Oktatási Igazgatóság szakmai koordinátora
és Fejes Richárd bemutatni az Igazgatóság EENJOY projektjét, mely a tervek szerint egy Alter-
nate Reality Game lesz, és fő célja az elsőéves hallgatók egyetemi szintű integrációja. A projekt
kivitelezésében nagyban számítanak az Önkormányzat együttműködésére. A projekt fogadtatása
megosztott volt az elnökség oldaláról, mivel szűkös az időkeret és néhány elem akkor még kiforratlan
volt.
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A következő héten, szeptember 27-én kérésemre az Elnökség napirendre vette a Mentális egészség
az Egyetemen témát mely során bemutatták a karok, hogy milyen a mentális egészség helyzete a
karaikon. Összeségében elmondható, hogy egyik karon sem jók a kilátások. Az IK-n és ÁJK-n
vannak kari pszhichológusok, valamint a PPK-n van életviteli tanácsadás az egyetem minden pol-
gára számára. Sajnálatos módon azonban minden helyen az tapasztalható, hogy a szakemberek
leterheltek, mivel 9 pszichológus van 37.000 hallgatóra. Az életvezetési tanácsadáson jelenleg 4 hó-
napos a várólista, és 1-2 alkalmat vállalnak. Megoldás kulcsát az elnökség a szakemberek számának
növelésében, online kampányokban és egészségfejlesztési stratégiában látta. Felvettük a kapcsolatot
a Felsőoktatási Tanácsadás Egyesülettel, mely képviselői a soron következő elnökségi ülésre látogat-
nak majd el.

Az október 4-én megtartott elnökségi ülésen Hősi Rezső Rudolf, az EHÖK Szociális alelnöke bemu-
tatta a szociális alapú pályázatok időszakának értékelését. Ebben az évben 3920 rendszeres szociális
támogatási pályázat érkezett be, amiből körülbelül 2900 lett elfogadva, ezen felül 942 alaptámoga-
tás. A bírálók nagyrészének első körben sikerült a vizsga, egy ember kivételével második körben
mindenkinek meglett. A bírálási időszakban sajnáloatos módon többször is leállt a Neptun, vala-
mint nem kapott minden jogosult Neptun üzenetet a pályázati kiírásról. Erre a jövőben figyelni
fognak.

Október 11-én a Szalay Anna bejelentette, hogy visszajelzések alapján indítanak egy Neptun kliens
workshopot, amit továbbítottam az érintett embereknek a karunkon. Töreki-Koczka Zsóka Mária,
az EHÖK irodavezetője egyeztetett az Egyetem levéltárának vezetőjével, és jelezte, hogy van lehe-
tőség önkomrányzati iratok hosszútávú eltárolására náluk. Kérvényeztem egy nyilvántartást arról,
hogy jelenleg milyen dokumentumokat őriznek, melyek a mi Önkormányzatunkhoz tartoznak. Ezen
az ülésen részletesebben bemutatásra került a külföldi hallgatók lakhatási lehetőségei is. Az egyete-
men tanuló külföldi hallgatók aránya 13%, míg a számukra fenntartott férőhelyek arány kevesebb,
mint 12%. Az érkezők 45% jelentkezik valamilyen lakhatási szolgáltatásra. A külföldi hallgatók
nem a rendes kollégiumi jelentkezés során jelentkezhetnek kollégiumba, hanem külön rendszeren
keresztül, ahol prioritási sorrend van. Emiatt a prioritási sorrend miatt gyakorlatilag a speciális
igényű hallgatókat és a Stipendium Hungaricum keretében itt levő elsőéves hallgatókat leszámítva
más nem tud bekerülni kollégiumban.

A legutóbbi, október 18-i elnökségi ülésen a GTK jelezte azon problémáját, hogy a Tanulmányi
Hivataluk véleményük szerint helytelenül értelmezi a kredittúlfutásra vonatkozó szabályokat. Ér-
telmezésük szerint a 110%-ba minden kurzus felvétel beleszámít, így a másodszori és harmadszor
tárgyfelvételek és a BEAC-os sportkurzusok is. Bár a szenátusi határozat már egy éve megszületett
a GTK-ra vonatkozó kredittúlfutás vonatkozásában is, azt akkor nem írták ki, hanem ebben az
évben küldték ki azokat is. Bizonyos esetben ez 500.000 Ft-ot is jelenthet, mivel több, mint 10.000
Ft a kreditenkénti térítési költség. Főleg azon hallgatók esetében probléma ez, akik az őszi félévben
végeznek, hiszen előrejelzés nélkül írtak ki nekik egy akár fél milliós számlát, melynek befizetése
hiányában nem tudják letenni a záróvizsgát. Az elnökség véleménye, hogy helytelenül járt el a GTK
Tanulmányi Hivatala és felállítottunk egy érvrendszert, mely bizonyítja a helytelen eljárást ebben
az esetben.
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Örömmel tapasztalom, hogy az EHÖK nagyobb hangsúly fordít a kari Önkormányzatok felé való
kommunikációra és az Elnökség jobb integrációjára egyetemi szintű kérdésekben. Bár adminisztrá-
ciós oldalon még vannak elmaradások, azok jelzését követően pótlásra kerülnek.

3. Kari Bizottságok
A legutóbbi beszámolóm óta egyszer ült össze a Dékáni Tanács és a Kari Tanács. A Dékáni Tanács
keretében megvitattuk a soronkövetkező Kari Tanács napirendjét. A Kari Tanács első napirendjében
személyi kérdésekben döntött. A kar docensi állást hirdetett meg a Kémia Intézetben, melyre egy
pályázó, Béni Szabolcs jelentkezett. A Kari Tanács egyhangúan támogatta az ő pályázatát. A kar
továbbá meghirdetett egy adjunktusi pozíciót is a Kémia Intézetben, melyre kilenc pályázat érkezett
be, azonban a Kari Tanács egyik pályázatot sem támogatta. A Kari Tanács ezt követően kiírt kettő
egyetemi tanári pályázatot a Kémia Intézet Analítikai Tanszékében, egy részmunkaidős egyetemi
tanári pályázatot a Matematika Intézet Operációkutatási Tanszékében, valamint egy tudományos
főmunkatársi pályázatot a Földrajz- és Földtudományi Intézet Általános és Alkalmazott Földtani
Tanszékében. A Kari Tanács ezt követően egyhangúan elfogadta az Önkormányzat delegálásait
különböző kari bizottságokba, valamint Makk Judit oktató delegálását a Tanulmányi és Oktatási
Bizottságba. Sajnálatos módon, adminisztrációs hiba miatt nem került előterjesztésre minden de-
legálás, azonban ettől függetlenül a megbizatások a hatályosak, lévén, hogy azok a küldöttgyűlés
vagy választmány határozatával lépnek érvénybe. Végül a Tanács elfogadta az ülés- és munkatervét,
valamint a díszoklevelek adományozásáról szóló előterjesztést.

4. Egyetemi szintű bizottságok
Ebben a félévben a Szenátus, illetve az Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek Bizottsága egyszer-
egyszer űlt össze, valamint egy szenátusi levélszavazás is volt. Az OHÜB-ön nem tudtam résztvenni,
mivel azzal egyidőben Kari Tanács volt. Az ülésen két HKR módosítást fogadtak el. Az első a
HKR általános részére vonatkozott. Az Nftv. módosítása miatt szükségessé vált módosítás, amely
a rektor helyett az adott kar dékánját jelöli meg, mint az oklevél hitelesítóje. Ez a módosítás a
gyakorlatban rugalmasabb ügykezelést és a rövidebb átfutási időt jelent. Az általános rész további
módosítása törölte a speciális szükségletű külföldi hallgatók azon lehetőségét, hogy saját országuk
eljárásának megfelelő szerv által kiállított igazolás hitelesített angol nyelvű fordítását nyújtsák be,
csak magyar nyelvű elfogadható. Ebben a szabályban a Ákr. rendelkezései az irányadók, melytől
nem térhet el az ELTE. A másik módosítás a HKR 4. számú mellékletének, az Informatikai Kar
felvételi szabályzatának módosítását eszközölte. Mindkettő előterjesztést egyhangúan elfogadta az
OHÜB.

A Szenátus megtárgyalta a 2023/2024-es ülés- és munkatervét, megválaszotta Székely Lászlót egye-
temi ombudsmannak, professor emeritus címet adományozott Rényi Andrásnak és Tolcsvai Nagy
Gábornak, elfogadta a fent említett kettő HKR módosítást, valamint a BGGYK SzMSz-ének módo-
sítását, jóváhagyta a meghirdethetőség végének módosítását matematika alapszakon az alkalmazott
matematikus, matematikus, valamint matematikai elemző specializációk esetében 2021/2022/2 fél-
évről 2023/2024/2 félévre, és vegyész mesterképzés esetében gyógyszerkutatás, szerkezetkutatás,
valamint szintetikus kémia specializációk esetében 2021/2022/2 félévről 2024/2025/2 félévre, ha-
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tározott kutatás és innováció a felsőoktatásban mesterképzés létesítéséről a PPK gondozásában,
megismerte a 2022-ben az ELTE gyakorló iskoláiban érettségizett tanulók jelentkezési és felvételi
eredményeiről szóló jelentést, megismerte a 2022/2023/2-es félév OHV-ról szóló beszámolót, és jó-
váhagyta a GTK HÖK alapszabályának módosítását. A gyakorlóiskolák beszámolója esetén kieme-
lendő, hogy 2022-ben jelentősen megnövekedtek a külföldön tovább tanulók száma, a Radnótiban
az érettségizők 34%-a jelentkezett és vették fel külföldre. Az OHV beszámolójából kiemelném, hogy
a nem értékelhető kérdőívek aránya egyetemi szinten meghaladja a 30%-ot. A többi karhoz képest
ez az arány a TTK-n nem növekedett, mely nálunk jelenleg 28,57%. Az oktatói légkör nem meg-
felelősségére érkező válaszok aránya az utóbbi évhez képest megfeleződött a TTK-n, míg a többi
karon emelkedett, vagy csak kismértékben csökkent. A TTK-n az átlaghoz képest kétszer akkora
az aránya azon kurzusoknak a számának, amelyhez több, mint egy oktató van hozzárendelve, ami
nagyban megnöveli az OHV kitöltésének idejét. Egyéb mutatók terén a TTK az egyetemi átlaghoz
hasonló eredményeket ért el.

A szenátusi levélszavazás a 2023 szeptember 1-én bevezetendő rövidciklusú tanárszakok tanterveinek
elfogadásáról szólt, melyet a szenátus egyhangúan elfogadott.

5. Emlékeztetők és jegyzőkönyvek
Ahogy az Önkormányzat tapasztalhatta, a hiányzó emlékeztetők még nem kerültek közzétételre.
Ennek oka, hogy az elkészült jegyzőkönyvek tartalmi ellenőrzése, és formai egyeztetése egy hosszú
folyamat, melyet egyéb teendők miatt még nem tudtunk befejezni. Amennyiben az Önkormányzat
bármely tagja kéri, rendelkezésére bocsátom a jegyzőkönyveket, illetve a még tisztázatlan, de tar-
talmilag helyes emlékeztetőket. A tapasztalat azt mutatja, hogy az emlékeztető írói munkacsoport
működőképes koncepció, így remélem, hogy a jövőben már nem fog hasonló probléma felmerülni.

6. Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciája
Október 13. és 15. között került megrendezésre a HÖOK őszi közgyűlése Győrben. Sajnálatos
módon a vonatok késése miatt a Választmány ülésén nem tudtam résztvenni, csak a közgyűlésen.
Az ELTE mandátumait - és így a TTK HÖK-ét is - Diczkó Dalma EHÖK elnök vitte. Minden
előterjesztés elfogadásra került. Ezen közgyűlés egy napirendi pontja a HÖK képviselői kutatás
bemutatása volt, melyet a HÖOK kérésére továbbítottam minden képviselőnek az Önkormányza-
tunkban. Eme beszámolóban nem részletezném a közgyűlés más témáit, de kérésre továbbítom az
előterjesztéseket és beszámolókat, valamint ismertetem röviden az ott elhangzottakat.

7. Projektek
A lágymányosi elnökökkel közösen elkezdtünk egy Campusfejlesztési projektet, mely célja különbö-
ző szolgáltatások megvalósítása a Campuson. Jelenleg a helyszín- és lehetőségfelmérés stádiumában
tartunk.

Korábban felmerült projektet vett elő az Önkormányzat az utóbbi időszakban. Visszajelzések alap-
ján igény van női higéniai termékek elhelyezésére a Lágymányosi Campuson. A projekt vezetésére
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felkértem Németh Friderikát, aki már egyeztetett a másik kettő lágymányosi Önkormányzattal.

Az Önkormányzat tisztségviselői számára szeretnénk kialakítani egy, a levelezésben használt egysé-
ges aláírást. A tisztségviselői ülés támogatóan szólt erről a kezdeményezésről, így felkértem Horváth
Orsolyát a minta elkészítésére és Sárvári Ferencet a digitális megvalósítására.

Megkezdődött az Önkormányzatunk Alapszabályának felülvizsgálata. Erre egy hat tagú munka-
csoportot állítottam fel, mely tagjai Fritz Petra, Kása Kata Hanga, Komáromi István, Gombás
András, Magassy Ádám és jómagam. Külső véleményezőnek felkértem Józsa Kornélt, valamint
a projekt előrehaladásával folyamatosan további véleményezőket fogok megkeresni. Első munka-
csoporti ülésünket 2023. 10. 23-án fogjuk megtartani. Az előmunkálatok során a munkacsoport
tagjai átolvasták a kapcsolódó országos és egyetemi szabályzatokat, melyeknek meg kell felelnünk,
valamint az Ellenőrző Bizottság által összeállított szabályzati problémákat, melyeket az új Alapsza-
bályban ki kell küszöbőlnünk.

Megkeresett a Budapesti Orvostanhallgatók Egyesületének Transzplantáció és véradás felelős ve-
zetőségi tagja, Karsai Alexandra, volt TTK-s hallgató, hogy egyesületük prevenciós előadásokat
tart egyetemista hallgatóknak, mely a véradásban és transzplancációban való részvételt népszerűsí-
ti. Fontos társadalmi kezdeményezésnek tartom, melyet továbbítottam a többi kari Önkormányzat
elnökének, valamint a lágymányosi elnökökkel arra jutottunk, hogy a legcélravezetőbb, ha ezen
előadások a rendszeres campusi véradással egybe lennének kötve.

8. Egyebek
A Dékánhelyettesi ülésen beszéltünk a kar helyzetéről, és a következő egy évről. Megerősítettek
abban, hogy az egyetem vezetés nyitott az Önkormányzat felé.

Dékán Úrral egyeztettünk a 2024-es gólyatábor jellegéről. Egyetértettünk abban, hogy az az elsőszá-
mú prioritás, hogy legyen a karnak gólyatábora. Kértem, hogy támogassa az Önkormányzat október
24-én elfogadásra kerülő gólyatábori koncepcióját. Megegyeztünk egy vázlatos munkatervben ezzel
kapcsolatban, azonban jelezte, hogy mind Rektor Úr, mind Kancellár Úr az Erzsébettáborokat látja
optimális választásnak.

Megtartottuk az Orientációs Napjaink kiértékelőjét. A visszajelzéseket összegyűjtöttük, és ezek fi-
gyelembevételével készülünk a következő évre. Egyértelmű visszajelzés volt, hogy az Önkormányzat
gólyatábort szeretne a következő évben. A jelenlevő gólyák pozitív élménynek élték meg, azonban
ők is jelezték, hogy néhol érződött az, hogy most csinálunk először ilyet.

Varróné Boros Melinda, a TTK hivatalvezetője jelezte, hogy az Orientációs Napokon használt adat-
védelmi tájékoztatónk elavult. Egyeztettem az Ellenőrző Bizottsággal, akik az ELTE Adatvédelmi
Irodájával kialakítanak egy sablon dokumentumot, melyet az Önkormányzat eseményein fel tudunk
majd használni.

Részt vettem az ÁJK HÖK elnökjelölti vitáján, mely keretében a két induló bemutatta program-
ját, illetve meglátásait az Önkormányzatuk működésével kapcsolatban. A vitáról készült felvétel
megtekinthető az ÁJK HÖK instagram oldalán.
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Lezárult az MNB kiválósági ösztöndíj pályázati időszaka, mely elbírálói bizottságában az Önkor-
mányzat is szavazati joggal bír. Ennek kiértékelésében Alapszabályunk értelmében én fogok részt
venni.

Szeptember 20-án megrendezésre került az 5vös 5 km futóverseny, melyre 815 futó regisztrált. A
Covid óta ez volt a legnagyobb részvételű versenyünk, így összességében sikeres eseményként köny-
velhetjük el.

Fogadóóráimat egy kivételével megtartottam. Egy OHÜB ülésen nem vettem részt, mivel egy-
beesett a Kari Tanáccsal, valamint egy Gólyabál megbeszélésen, mivel egybeesett az 5vös 5km
futóverseny kiértékelőjével, egyébként minden delegáltságomnak eleget tettem. Feladataimat leg-
jobb tudásomhoz mérten elláttam. Bármilyen kérdésre szívesen válaszolok, akár előzetesen, akár a
küldöttgyűlésen.

Budapest, 2023. 10. 21.

Mig András
Elnök

ELTE TTK HÖK

8


	Önkormányzati ülések
	EHÖK
	Kari Bizottságok
	Egyetemi szintű bizottságok
	Emlékeztetők és jegyzőkönyvek
	Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciája
	Projektek
	Egyebek

